



Styrelsemöte 2019-05-27

Plats: Obos, Växjö

Närvarande: Lars Nilsson, Katrin Lindwall, Katarina Torstensson, Pernilla Berglund, Ulrika von Sivers, Marie Nolin Folkesson.

5.1

Mötet öppnas

Ulrika öppnar mötet.

5.2

Justerare och sekreterare

Lars Nilsson och Katarina Torstensson valdes till justerare.
Marie Nolin Folkesson valdes till sekreterare.

5.3

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

5.4

Föregående mötesprotokoll

Ulrika fick i uppdrag att ta reda på vad som gäller kring den skrivelse som inkom. D.v.s. om de fick återkoppling som hade frågat. Återkoppling given.

5.5

Ekonomisk rapport, investeringsbudget

Likviditeten något halvknackig för tillfället. Kommer att rätta till sig så snart stöden kommer in. Haft träff med kommunen, de återkommer angående vad som behöver lämnas in för ansökan av stöden. I maj kommer både schablonbidrag och driftstöd. Fakturerat ut mer än vid samma period förra året. Även försäljningsintäkterna är högre än förra året. Foder är betalat över hela sommaren.

5.6

Inkomna skrivelser

Inga nya skrivelser har inkommit.

7 Bidragsansökan

Pernilla kommer ha ansökningarna klara innan semester. De kommer att läggas in i Idrottonline för handläggning inom kort.

8 Personalsituation

Planering av schema inför hösten pågår, önskemål från personalen har lyssnats in. Pernilla funderar över hur verksamheten ska organiseras framöver. Pernilla, Ulrika och Marie bokar in ett gemensamt möte för att bolla vidare kring detta.

9 Rapport från ridskoleverksamheten, kommittéer, grupper och sektioner

- *Ridskoleverksamheten*

Bra inflöde, mycket intresseanmälningar, Pernilla har gått ut med nyhetsbrev med info om ridplatser till hösten. En häst, Metallica, kommer att tas bort under morgondagen. Kommer en



ny ponny på måndag som vi ska ha på prov. Kommer att köpa om det funkar. En häst kommer att pensioneras efter sommaren. Behöver se över avskrivningarna på hästarna.

- **Byggsektionen**
Städdagen genomfördes enligt planering. Mycket som blev gjort. Stor skillnad och blev fint uppstädat, ca 25-30 personer deltog. En sådan runda till i höst så kommer det bli stor skillnad. Domartorn och sekretariat är i princip klart. Lalle håller på att jaga en läktare. Tobias håller på att titta på en spegel till ridhuset. Detta har saknats länge och är efterlängtad.
- **Arenasektionen**
Lalle redogjorde för hur arbetet med nya arenan framskrider. Kommer ha möte med kommunledningen nästa vecka angående finansieringen. Behöver veta hur stort driftbidraget blir och hur stort nyttjandet blir från kommunens sida. Nytt möte nu på onsdag kl. 14.30.
- **Hemsidan**
Under bearbetning. Behöver gå igenom informationen och uppdatera sidorna. Marie föreslår att vi delar upp det och att vi bokar ett möte med redaktörerna framöver för att gå igenom hur vi ska jobba med detta.
- **Sponsringsgruppen**
Håller på att jaga klass sponsorer och funktionärer till Sommarhoppet. Det har kommit in lite nya namn, Pernilla bokar upp kontinuerligt.
- **Tävlingskommittén**
Citygrosshoppet verkar hamna på ett överskott på ca 40'. Fakturerat och klart. Kiosken är i behov av fler funktionärer, behövs även lite fler överlag, annars flöt det på bra. Katta och Pernilla går igenom hur det ser ut och hur många som behövs. Under Karl-Oskar dagarna kommer det åtta ungdomar från kommunen för att jobba. Banan börjar byggas på torsdagen, tävlingarna börjar på fredagen.
- **Kafeteria/Trivselkommittén**
Kommer träffas i veckan för att planera Sommarhoppet. Tar gärna emot tips på enkla och nyttiga maträtter att sälja.
- **Ungdomssektionen**
Ny styrelse i mars, haft ett mullesprång, bakat till Citygrosshoppet, planerar kickoff och vill åka till Falsterbo i sommar. Ska ha ponnyridning i Gemla, Olivia kommer att jobba denna dag och vara med och hjälpa till tillsammans med någon förälder.

10 Övriga frågor/Sammanträdesagenda

G-mail

Katrin föreslår att alla skaffar G-mail, Katrin håller en kort info nästa gång om hur vi kan använda detta som en gemensam lagrings och samarbetsyta för styrelsens arbete.

Förslag om höjning av avgifter för ridning till höstterminen

Svårt att jämföra avgifterna med andra klubbar då vi har olika upplägg. Pernilla uppfattar ändå att vi ligger förhållandevis lågt. Beslut enligt Pernillas förslag, bilaga 1. Det är hög efterfrågan på mindre grupper bland vuxna. Juniorerna brukar också vilja rida i mindre grupper efter ett tag. Avgifterna för privatryttare/hyresgäster kommer att ses över och en eventuell justering kommer att presenteras på höstmötet och i så fall införas vid årsskiftet.

Katrin forskar vidare i ridavgifter och avgifter för privatryttare/hyresgäster för att jämföra med andra klubbar och anläggningar så att vi får en helhetsbild.

11 Avslut av mötet

Ulrika avslutar mötet.



Bilaga 1

Förslag till höjning av ridavgifter inför höstterminen 2019:

Jag utgår från nyckeltalet 1350 kr vilket är kostnaden /timme att producera en ridlektion. Vi gjorde en justering av avgifterna inför hösten 2018 men då hade vi legat på samma nivå i flera år. Jämfört med andra aktörer i kommunen ligger vi fortfarande relativt lågt i pris.

| Typ av grupp | Nytt pris | Pris vt |
|----------------------------|----------------------------|---------|
| Junior 10 grupp | 140 kr | 135 |
| Junior 8 grupp | 170 kr | 165 |
| Junior Special (6 platser) | 225 | 195 |
| Ponnykul (10 veckors kurs) | 1400 | 1350 |
| Senior 10 grupp | 165 kr | 160 kr |
| Vuxen special 6 platser | 230kr | 210 |
| Dressyr/hopp träningsgrupp | | |
| | 230 privat/250 kr skolhäst | |